
SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 
Dagsorden/Referat  
 

Deltagere Forældrevalgte: Charlotte Johansen (formand), 
Maja Gavnbo, Tanja K. Dyreborg, Dan V. 
Hansen, Susanne Knudsen, Søren H. Hansen, 
Christoffer Rasmussen  
Medarbejdere: Morten Væver og Regitze 
Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen, Anne 
Gantzhorn, Tobias Krogh Hedemann og Malene 
Bøggild 

Hvad skal der gøres med punktet? 
 Til beslutning 
 Give input  
 Erfaringsudveksling 
 Diskutere dilemma(er) 
 Orientering 
 Refleksion 
 Udvikling 
 Tilsyn Fraværende   

Dato 20. maj 2025 (spisning kl. ca. 18) kl. 17.00-19.30 
Sted/lokale Korup Skole, Møderum 1 
Mødeleder Dan V. Hansen 
Referent Anne Gantzhorn  

 
1. Godkendelse af dagsorden/referat 

 

 
2. Mobiltelefoner i de mindste klasser (20 min.) 

Skolebestyrelsen forholder sig til udviklingen i brug af mobiltelefoner af elever i mindste 
klasser, og hvorvidt principperne for dette skal ændres. 
Det besluttes, at principperne for brug af mobiltelefoner og mobilurer skal gælde for de 
yngste klasser også. Der laves et princip og en udmøntning på samme tid. De udleveres 
efter endt undervisning og inden SFO. Skolebestyrelsen skriver det ud i nyhedsbrevet, der 
kommer umiddelbart inden sommerferien.  
De skal lukkes inde, og hver team er ansvarlig for at få lavet en holdbar opbevaringsløsning.  
 

3. Skærmbrug i SFO (20 min.) 
Skolebestyrelsen forholder sig til udviklingen i brug af mobiltelefoner af elever i mindste 
klasser, og hvorvidt principperne for dette skal ændres. 
Grundlæggende er SFO rigtig glade for at have spilleværkstedet. Det kan virke 
overvældende i forhold til når der sidder 50-60 børn og spiller på deres skærm. Det er et 
godt værksted til at skabe relationer på tværs. De sidder altid flere sammen, og det er ofte 
børn, der ikke leger sammen normalt. VI har desværre børn, der ikke har noget at byde ind 
med. Dette værksted er en mulighed for dem at blomstre i.  
Hvad foregår der på skærmene:  
VI har ikke i SFO-gruppen ikke oplevet, at de ser noget de ikke må se.  
De må spille tirsdage kl. 14-15.30, og der er mange andre værksteder åbne. Vi oplever 
ingen negative effekter ved dette værksted.  
Forældrene vil gerne selv bruge børnenes skærmtid og så virker det som passivisering.  
Forældre synes det ikke skal være et krav om man vil ikke skal medbringe egne devices.  
Budskabet om formålet for digitalt værksted skal ud.  
HA har flere iPads de kan låne til værkstedet.  



Der er mange forskellige holdninger til dette punkt, hvor det er tydeligt at det bliver svært 
at få en fællesnævner. Det er dog vigtigt at der spilles alderssvarende spil. Og at der 
løbende sker justeringer.  
I nyhedsbrevet skal der sendes en beskrivelse ud af det digitale formål, justeringer og 
projekt ON. Når vi starter Forårs SFO op, kan det være en god ide at give en beskrivelse af 
dette værksted.  
Justeringer:  
- 14-15 tirsdag  
- Skærm i morgenSFO minimeres  
- Just Dance værksted og opmærksomheder på de danse, der kommer på storskærm.  

 
 

4. Aktuelle opmærksomheder ift. personaleforhold (lukket 
punkt) 20 min 

Simon orienterer om Torben Bloksgaards projektet.  
Når der kommer så mange nye medarbejdere, er det så væsentligt at kigge på kulturen på 
Korup Skole.  
Vigtigt at få kommunikeret det ud til forældrene, så de kender præmissen bag 
beslutningen.  
 

5. Afslutning på skolebestyrelsesåret 17. juni (20 min) 
Skolebestyrelsen drøfter, hvordan skoleåret afsluttes i bestyrelsen. 
Charlotte slutter som formand for skolebestyrelsen her til sommerferien.  
 

6. Evt. 
Simon orienterer om det materiale der anvendes fredag d. 23.maj på akademidagen.  
Til næste møde vælges ny formand og næstformand  
 


